
Protokół Nr LIX/23

z LIX Sesji Rady Miasta Sejny
z dnia 28 listopada 2023 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 28 listopada 2023 r. o godz. 1115

Obrady sesji zakończyły się w dniu 28 listopada 2023 r. o godz. 1223

Obrady odbyły się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach ul. 1 Maja 17.

W obradach wzięło udział 15 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska
2. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
3. Radny Stanisław Bulwin
4. Radny Paweł Dzienisiewicz
5. Radna Małgorzata Klucznik
6. Radna Anna Krutul
7. Radny Tomasz Korzeniecki,
8. Radny Marian Auron
9. Radny Piotr Maksimowicz
10. Radny Józef Masianis,
11. Radny Bogusław Sojko
12. Radna Jolanta Piktel-Dabulis,
13. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński.
14. Radny Janusz Zabłocki
15. Radny Marek Zubrzyński

Ponadto w obradach udział wzięli:

1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski       - Burmistrz Miasta,
Pani Bożena Renata Miszkiel       - Skarbnik Miasta,
Pani Dominika Sidor       - Kierownik RPG,
Pan Marek Sznejder       - Sekretarz Miasta,
Pani Ewelina Luto       - Pełnomocnik Burmistrza,
Pan Dorian Krause       - Dyrektor Ośrodka Kultury,
Pani Ilona Anna Okoń       - Kierownik MOPS,
Pan Dorian Krause       - Dyrektor OK,
Pan Sylwester Jasiński       - Radny MRDPP,
Pan Hubert Falkowski       - mieszkaniec miasta,
Pan Łukasz Tyczkowski       - media
Pani Katarzyna Turowicz       - media

Do pkt. 1.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – otworzyła obrady LIX
Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa:
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„Otwieram LIX Sesję Rady Miasta Sejny”.

Przywitała Radnych oraz zaproszonych gości, stwierdziła prawomocność obrad.

Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. Poinformowała, że wpłynął
wniosek o rozszerzenie porządku obrad i on dotyczył dwóch uchwał. Podjęcie  uchwały w
sprawie  zobowiązania  Burmistrza  Miasta  Sejny  do  indywidualnego  określania  warunków
sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. Na wspólnym
posiedzeniu komisji stałych Radni zadecydowali, aby ten projekt inaczej brzmiał i regulamin
dotyczył decyzji Radnych a nie tylko Burmistrza Miasta.  Poddała pod głosowanie przyjęcie
do porządku obrad uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale
Nr  LVIII/391/23  RADY MIASTA SEJNY z  dnia  9  listopada  2023  r.  w  sprawie  stawek
podatku od środków transportowych.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie (14 głosów za) przyjęła punkt do
porządku obrad LIX Sesji Rady Miasta Sejny (wyniki głosowań w załączeniu).

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska –  poinformowała,  że
wpłynął drugi wniosek złożony przez Burmistrza Miasta Sejny w sprawie zdjęcia z porządku
obrad uchwały  w sprawie  określenia  zasad  udzielania  dotacji  z  budżetu  Miasta  Sejny na
sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach
wpisanych  do  rejestru  lub  ewidencji,  znajdujących  się  na  terenie  Miasta  Sejny.  Do  dnia
dzisiejszego  niestety  nie  wpłynęły  potrzebne  opinie.  Poddaje  pod  głosowanie  złożony
wniosek o wykreślenie.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie (14 głosów za) zdjęła punkt do
porządku obrad LIX Sesji Rady Miasta Sejny (wyniki głosowań w załączeniu).

Dołączyła Radna Anna Krutul.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  poddała  pod
głosowanie porządek posiedzenia.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie (15 głosów za) przyjęła porządek
obrad LIX Sesji Rady Miasta Sejny (wyniki głosowań w załączeniu).

Porządek obrad LIX Sesji Rady Miasta Sejny:
1. Otwarcie obrad.
Przyjęcie porządku obrad.
Przyjęcie protokołu z obrad z LVIII Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 9 listopada 2023 r.
Wystąpienie zaproszonych gości:
Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji
- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.
Interpelacje i zapytania radnych.
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Wolne wnioski i oświadczenia.
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2023 rok.
Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na
ławników.
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zasięgnięcia  od  Komendanta  Wojewódzkiego  Policji
informacji o kandydatach na ławników.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na zachowanie Kierownika Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na czynności Burmistrza Miasta Sejny.
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny
na lata 2024-2027.
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  przez  Miasto  Sejny  listu
intencyjnego o współpracy partnerskiej z Gminą Obroszyn na Ukrainie.

Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr
LVIII/391/23 RADY MIASTA SEJNY z dnia 9 listopada 2023 r. w sprawie stawek
podatku od środków transportowych.

Zakończenie obrad.

Do pkt 3.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie protokołu z obrad LVIII Sesji Rady Miasta
Sejny z dnia 9 listopada 2023 r.

Głosowało 15 radnych.
Za: 15 głosów.
Przeciwko: 0 głosów.
Wstrzymujący się: 0 głos

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła protokół z obrad LVIII Sesji
Rady Miasta Sejny z dnia 9 listopada 2023 r.

Do pkt 4.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

Nie zabrano głosu w/w punkcie.

Do pkt 5.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji
- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Pan Marek Sznejder– Sekretarz Miasta – przedstawiła informacje o wydanych decyzjach i
zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.
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Do pkt 6.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  są  interpelacje  i  zapytania  radnych.  Pan  Burmistrz
odpowiedział  na interpelacje  Radnego Mariana Aurona odpowiedzią  zbiorczą.  Odpowiedź
jest tak formułowana, że nie wiadomo na co jest odpowiedź. Wojewoda nie zajął stanowczego
stanowiska, ale teraz gdyby każdy urzędnik na pytania petentów odpowiadał, jak chce i kiedy
chce. Zwraca się z prośbą o zadawanie interpelacji zwięźle i na temat bez długiego czytania
być może wtedy będzie łatwiej na nie odpowiadać.

Radny Marian Auron – chciałbym się odnieść do Pani wypowiedzi, ja pisałem różnie
zadawałem krótkie zwięzłe zapytania w dostępnie kilku dni, nazbierało się i Pan Burmistrz
zebrał je i  odpowiedział  zbiorowo. Z tym człowiekiem nie da się dogadać,  na te ostatnie
odpowiedzi  w  grudniu  postaram  się  na  nie  odpowiedzieć,  bo  tam  są  pomówienia,  nie
wiedziałem, że człowiek na stanowisku może tak się zachowywać. Radny zadaje pytania i
jego obowiązkiem jest odpowiedzieć.  

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  w  tej  ostatniej
odpowiedzi jest wiele niestosownych wypowiedzi.

Pan Marek Sznejder– Sekretarz Miasta –  chciałbym zaznaczyć, że Burmistrz może
odpowiedzieć w jednym piśmie na kilka pytań tak jak Radny może zadać kilka pytań.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – tak, to jest jasne. Ale
jak się odpowiada np. ok 50 dni po terminie to później nie wiadomo co się czyta.

Radny Marian Auron – odpowiada dla Sekretarza Miasta, tak tak można. W ostatnim
zapytaniu zadałem pytania krótko i zwięźle i jaki obraz – beznadziejny odpowiedzi.

Radny  Paweł  Dzienisiewicz –  dzisiaj  rozmawiamy  o  budżecie,  czy  zostały
zabezpieczone  pieniądze  na  Muzeum  Kresów?  Bo  mieszkańcy  się  dopytują,  czy  została
dołożona cegiełka.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – o budżecie rozmawialiśmy tylko na
komisji  a  na  sesji  będziemy jeszcze  rozmawiać.  Na  dotacje  dla  muzeum kresów nie  ma
przewidzianych. Jeżeli ktoś chce jakieś dofinansowanie to musi się zwrócić do 15 września.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG -  Parafia zwróciła się z innymi wnioskami o
dofinansowanie na mały Kościółek oraz Pałac Biskupi.

Radny Stanisław Bulwin – poruszałem sprawę na ostatniej sesji firmy farmaceutycznej
jak wygląda sprawa budowy. W tamtym tygodniu ktoś kosił czy nie jest za późno.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przypomina,  że
jesteśmy w punkcie interpelacje i zapytania Radnych i je należy złożyć na piśmie.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – tak jak rozmawialiśmy na ostatniej sesji, w
tamtym tygodniu odwiedził nas przedstawiciel MT Pharma, złożył sprawozdanie z realizacji i
poinformował,  że  ta  umowa została  już  podpisana.  Prace  projektowe  już  ruszyły. Jest  to
uprawa eksperymentalna, ziarno zostało wysiane w maju, umowa, zbiór w jaki sposób jest
wykonany  to  zależy  od  tej  osoby  co  wysiała.  Ziarna  do  badań  zostały  zebrane.  My nie
wybieraliśmy metody zbioru,  roślina  była  dojrzała,  wiadro  nasion  zostało  dostarczone do
Urzędu Miasta i to ziarno zostało wysłane do badań.

Przewodnicząca Rady Miasta  – Pani Jolanta Beata Bagińska – badaniom nie będzie
przeszkadzało jakie są warunki atmosferyczne.
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Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – my to wszystko zapisujemy w karcie badań.
My to traktujemy jako eksperyment. Na naszym terenie nie ma maszyn do zbioru wiesiołka.
Zbiór  był  półręczny,  pielenie  też  było  ręczne.  Na  jakość  nasion  czy  metoda  zbioru  ma
znaczenie być może większą ilość pozyskana, bo był półręczny zbiór.  

W trakcie wyszła Radna Jolanta Piktel – Dabulis po czym po chwili wróciła.
Wyszedł Radny Arkadiusz Marek Sulżyński.

Radny Paweł Dzienisiewicz – kiedy nastąpi kontraktacja z rolnikami?
Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG -w siedzibie  Urzędu  Miasta  jest  buro,  ja

niestety tymi sprawami się nie zajmują, postaram się dowiedzieć.
Przewodnicząca  Rady Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przypomina by te

interpelacje złożyć na piśmie.

Do pkt 7.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu  obrad,  którym są wolne  wnioski  i  oświadczenia.  Obiecano,  że pomnik,
który stał w centrum miasta, wróci. Czy coś wiadomo w tym temacie?

W trakcie wrócił Radny Arkadiusz Marek Sulżyński.

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG –  przy  rewitalizacji  centrum  nie  mamy
wyłonionego jeszcze wykonawcy. Nie przeprowadziliśmy jeszcze konsultacji społecznych.

Przewodnicząca Rady Miasta  –  Pani Jolanta Beata Bagińska – jak wygląda sprawa
studium do nowych przepisów.

Pani Dominika Sidor –  Kierownik RPG –  z wszystkimi wnioskodawcami będziemy
utrzymywać kontakt. W grudniu chciałabym ogłosić postępowanie na wyłonienie wykonawcy
do opracowania planu ogólnego.

Na obrady Rady Miasta Sejny dołączył Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz
Miasta Sejny.

Przewodnicząca Rady Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  pytanie  dotyczyło
pomnika czy przy rewitalizacji Pan Burmistrz przewiduje umiejscowienie tego pomnika?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski –  Burmistrz Miasta Sejny – przedstawił historie tych
czasów,  których  pomnik  jest  poświęcony.  My nie  niszczymy  dzieła  kultury,  pomnik  jest
zdemontowany, zabezpieczony na miejskim gruncie. Część pomnika może być eksponowana.

Do pkt 8.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska: Przystępujemy do punktu,
którym podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2023 rok.  Temat ten
szczegółowo został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych.  
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Wyszedł Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny oraz Pan Marek Sznejder –
Sekretarz Miasta.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – omówiła i przedstawiła projekt uchwały.

 Głosowało 15 radnych.
Za: 15 głosów.
Przeciwko: 0 głosów.
Wstrzymujący się: 0 głos.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian
w budżecie miasta Sejny na 2023 rok (opinie komisji, głosowanie imienne w załączeniu).

Do pkt 9.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska - Przystępujemy do punktu,
którym  podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  zespołu  opiniującego  zgłoszonych
kandydatów na ławników. Na wspólnym posiedzeniu komisji stałych wybrano skład zespołu:

1. Pani Jolanta Piktel – Dabulis – Przewodnicząca
2. Pan Marek Zubrzyński
3. Pan Piotr Maksimowsicz
4. Pan Stanisław Bulwin
5. Pani Paulina Błuszko - Nasewicz

 Głosowało 15 radnych.
Za: 15 głosów.
Przeciwko: 0 głosów.
Wstrzymujący się: 0 głos.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
powołania  zespołu  opiniującego  zgłoszonych  kandydatów  na  ławników.  (opinie  komisji,
głosowanie imienne w załączeniu).

Do pkt 10.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska: Przystępujemy do punktu,
którym jest podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji
informacji o kandydatach na ławników. Omówiła i przedstawiła projekt uchwały.

Głosowało 15 radnych.
Za: 15 głosów.
Przeciwko: 0 głosów.
Wstrzymujący się: 0 głos.
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Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników.
(opinie komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 11.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska: Przystępujemy  do
punktu,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  zachowanie
Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Radna Paulina Błuszko - Nasewicz – omówiła i przedstawiła projekt uchwały.

Pani Ilona Anna Okoń     – Kierownik MOPS – Pani skarżąca nie jest mieszkanką miasta
Sejny oraz nie jest stroną w postępowaniu prowadzonym przez MOPS, jest spokrewniona z
osobą,  której  postępowanie  się  toczy.  Kpa  w art  9  nakazuje  by  należycie  informować  o
okolicznościach faktycznych i prawnych. W myśl tego artykułu Pani została poinformowana
o negatywnych skutkach podejmowanych czynności. Dalej postępowanie administracyjne jest
w toku, zgodnie z oczekiwaniem Pani pismo z 2022 roku zostało dołączone do akt sprawy.

Wyszedł Radny Paweł Dzienisiewicz oraz wrócił Pan Marek Sznejder – Sekretarz Miasta.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska  – urzędnicy  mają
obowiązek grzecznego przyjmowania interesantów, by osoby nie odnosiły złego wrażenia.

Pani Ilona Anna Okoń     – Kierownik MOPS – w 2022 roku zostało złożone ponad 800
wniosków na dodatek węglowy a to jest skarga.

Głosowało 14 radnych.
Za: 14 głosów.
Przeciwko: 0 głosów.
Wstrzymujący się: 0 głos.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
rozpatrzenia  skargi  na  zachowanie  Kierownika  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej.
(opinie komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 12.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska: Przystępujemy do punktu,
którym  jest  podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na
czynności Burmistrza Miasta Sejny.

Radna Paulina Błuszko - Nasewicz – omówiła i przedstawiła projekt uchwały.

Głosowało 15 radnych.
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Za: 11 głosów.
Przeciwko: 0 głosów.
Wstrzymujący się: 4 głos.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie
rozpatrzenia  skargi  na  czynności  Burmistrza  Miasta  Sejny.  (opinie  komisji,  głosowanie
imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 13.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska: Przystępujemy do punktu,
którym jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na
lata 2024-2027. Temat ten był szeroko omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych.

Dołączył Dorian Krause – Dyrektor OK.

Pani Ewelina Luto  – Podinspektor -  omówiła i przedstawiła projekt uchwały. Przedstawiła
podział  środków  na  poszczególne  działania.  Program  został  poddany  konsultacjom
społecznym, nie wpłynęła żadna uwaga.

Głosowało 15 radnych.
Za: 15 głosów.
Przeciwko: 0 głosów.
Wstrzymujący się: 0 głos.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia
Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na lata 2024-2027. (opinie komisji, głosowanie
imienne oraz uchwała w załączeniu).

Wyszła Ilona Anna Okoń – Kierownik MOPS.

Do pkt 14.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska: Przystępujemy do punktu,
którym jest podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto Sejny
listu intencyjnego o współpracy partnerskiej z Gminą Obroszyn na Ukrainie.

Pan Marek Sznejder – Sekretarz Miasta – omówił i przedstawił projekt uchwały.

Głosowało 15 radnych.
Za: 15 głosów.
Przeciwko: 0 głosów.
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Wstrzymujący się: 0 głos.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie przez Miasto Sejny listu intencyjnego o współpracy partnerskiej z Gminą
Obroszyn na Ukrainie. (opinie komisji, głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – na wspólnym posiedzeniu
komisji  odczytałam pismo mieszkańca miasta w sprawie przyszłorocznego budżetu.  Na te
pytania  zostały  udzielone  odpowiedzi  będzie  można  z  nimi  zapoznać  się  w  protokole  z
posiedzenia komisji zamieszczonym w Biuletynie Informacji Publicznej.

Do pkt 15.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska: Przystępujemy do punktu,
którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  sprostowania  oczywistej  omyłki  pisarskiej  w
uchwale  Nr LVIII/391/23 RADY MIASTA SEJNY z dnia  9  listopada 2023 r.  w sprawie
stawek podatku od środków transportowych.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – omówił i przedstawił projekt uchwały.

Głosowało 15 radnych.
Za: 15 głosów.
Przeciwko: 0 głosów.
Wstrzymujący się: 0 głos.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie sprostowania
oczywistej  omyłki  pisarskiej  w uchwale  Nr LVIII/391/23 RADY MIASTA SEJNY z  dnia  9
listopada 2023 r.  w sprawie stawek podatku od środków transportowych. (opinie komisji,
głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 16.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska -  zamknęła obrady LIX Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa:

„Zamykam obrady LIX Sesji Rady Miasta Sejny”.

Radny Marek Zubrzyński – mam pytanie odnośnie do tego pisma mieszkańca, to pismo jest
ważne porusza kwestie przyszłorocznego budżetu. Mam wniosek by to pismo znalazło się
podczas obrad kolejnej sesji kiedy będziemy omawiać budżet, bo osoba zadająca pytania by
chciała usłyszeć odpowiedź na nie.
Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska  -tak oczywiście wniosek jest
zasadny. Warunkowo dopuszczam te pytania jest na to poświęcony punkt w porządku obrad.
Radny  Stanisław  Bulwin –  korzystając z  obecności  Dyrektora  Ośrodka  Kultury,  brzydko
wygląda leżący papier na ziemi w toaletach.
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – proszę to poza obradami sesji.
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Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem:

https://www.youtube.com/watch?v=E5KivHr-Nt8

Przewodnicząca Rady Miasta

/-/ Jolanta Beata Bagińska
Protokołowała:                                                                                                
/-/Karina Palewicz
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